
ПРОТОКОЛ 
ЗА ПОСТЪПИЛИТЕ ПРЕДЛОЖЕПИЯ ОТ ПУБЛ!%IЧНОТО ОБСЪЖДАПЕ ПА НАМЕРЕИИЕ ЗА ПОЕМАПЕ ПА 

ДЪЛГОСРОЧЕН ОБЩИПСКИ ДЪЛГ от ОБЩИИА РУДОЗЕМ ЗА ФИИАПСИРАПЕ НА ИНВЕСТцЦИОПИИ ПРОЕКТИ. 

4 
В изпълнение на покана, отправена от кмета на Община Рудозем и на основание чл.15 от Закона за общинския дълг и във 

връзка с въведените противоепидемични мерки днес, 27.03.2021 година от 9:00 часа чрез платформата за видеоконференции Google 
Meet ce проведе онлайн публичното обсъждане. 

Място на 

провеждане, 

дата,час;форма 

Групги и брой участници Отразени предложения Неотразени 

Иаименование Обяснение защо 

не се включва 
Групи Брой Паименование Стойност/лв/ 

Заседателната 

зала на 

Община Рудозем 

27.03.2021 г. 
9:00 часа 

среща и дискусия 

Граждани 6 бр. 

няма няма 
Медии 1 бр. 

Бизнес 0 бр. 

Общ.съветници и кметове 

на населени места 

14 бр. 

Забележка: По време на публичното обсъждане след първоначалната презентация на кмета на общината от страна на представител на 

местна медия бяка зададени два въпроса: 1. Дали цялата капиталова субсидия на община Рудозем ще отива за погасяване на 

инвестиционния кредит? 2. Ликвения процент фиксиран и окончателен ли е? 

Г-н Пекливанов отговори, че съгласно представения проект на погасителен план приблизително половината от капиталовата 

субсидия на общината в следващите години ще отива за погасяване към фонд „ФЛАГ", а останалата част ще бъде на разположение на 

общината за посрещане на други нужди от инвестиции. По отношение на ликвения процент бе изяснено, че това е максимално 

възможен процент, а конкретния размер ще бъде фиксиран след преглед на искането от страна на фонд „ФЛАГ". 

Не бяха направени никакви предложеня по същество от страна на участниците. 
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